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Zápis ze zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 28. 6. 2016 

 
Přítomni: Ondřej Pavel Biak, Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., Dan Charousek, doc. RNDr. Eva 

Jozífková, Ph.D., doc. Ing. Zdeňka Kolská, Ph.D., RNDr. Jan Krejčí, Ph.D., Mgr. 
Jindřich Matoušek, Ph.D., Bc. Nikola Műllerová, Martin Roub, Marek Wojtowicz 

Nepřítomni:  
Omluveni: PhDr. RNDr. Jan D. Bláha, Ph.D., Mgr. Tereza Knapová, doc. RNDr. Dušan Novotný, 

CSc., Mgr. Lenka Součková, Mgr. Květuše Sýkorová 
Hosté: prof. RNDr. Pavla Čapková, DrSc. (proděkanka pro vědu a zahraniční vztahy, statutární 

zástupce děkana), Ing. Pavel Kuba, Ph.D. (proděkan pro rozvoj a informatizaci), RNDr. 
Martin Švec, Ph.D. (proděkan pro studium), Ing. Petr Lauterbach (tajemník PřF UJEP), 
doc. Ing. Jan Čermák, CSc. (vedoucí katedry chemie), prof. RNDr. Stanislav Novák, CSc. 
(vedoucí katedry fyziky), RNDr. Jiří Škvor, Ph.D. (vedoucí katedry informatiky)  

 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Schválení zápisu z minulého zasedání. 
3. Schválení Plánu čerpání FRIM na rok 2016. 
4. Schválení dokumentu Výroční zpráva o hospodaření 2015. 
5. Schválení dokumentu Výroční zpráva o činnosti 2015.  
6. Schválení dokumentu Dlouhodobý záměr PřF 2016-2020. 
7. Schválení dokumentu Aktualizace dlouhodobého záměru na rok 2016.  
8. Informace vedení fakulty o čerpání rozpočtu v roce 2016. 
9. Informace o průběhu doplňovacích voleb do AS UJEP za PřF.  
10. Různé. 

 
Zahájení: 14:05 
Jednání: AS PřF UJEP je usnášení schopný – přítomno 9 z 15 členů, 
 od 14:10 též p. dr. J. Havlica – přítomno 10 z 15 členů. 
 
Předseda AS PřF UJEP dr. Krejčí přivítal členy vedení fakulty a vedoucí kateder.  
 
 
Vzhledem k nepřítomnosti tajemnice nutno dle čl. 19, odst. 1 VaJŘ AS PřF UJEP pověřit jiného 
člena AS k provedení zápisu.  
 
Usnesení: Akademický senát pověřuje pořízením zápisu namísto omluvené tajemnice místopředsedu 
Rouba  

hlasování: 9-0-0 
(schváleno) 

 
 

1. Schválení programu zasedání. 
Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje navržený program řádného zasedání 

hlasování: 9-0-0 
(schváleno) 

 
2. Schválení zápisu z minulého zasedání. 

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje zápis z řádného zasedání AS PřF UJEP konaného 18. 5. 
2016. 

hlasování: 9-0-0 
(schváleno) 

 
3. Schválení Plánu čerpání FRIM na rok 2016. 

Akademický senát 
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Tajemník PřF Ing. Lauterbach informoval členy AS PřF UJEP o plánovaném čerpání rozpočtu 
FRIM na rok 2016, a to včetně průběhu jednání na kolegiu děkana.  
Poté předseda EK AS PřF UJEP p. Roub informoval členy AS PřF UJEP o jednání členů 
Ekonomické komise s p. tajemníkem, které proběhlo ve dnech 9. 5. 2016 a 16. 5. 2016.  
Následně vedoucí katedry fyziky prof. Novák zdůvodnil přetrvávající žádost KFY na 
zařízení elipsometr.  
Na závěr přítomní řešili otázku doprovodného usnesení s  pravidly čerpání rozpočtu a jeho 
konkrétní znění. 
 
Závěr jednání EK: EK AS PřF UJEP schvaluje plán čerpání FRIM PřF UJEP na rok 2016 a 
doporučuje AS PřF UJEP tento plán k přijetí. 
 
Usnesení: AS PřF UJEP dle § 27, odst. 1, písm. c) zákona o VŠ schvaluje Plán čerpání 
rozpočtu FRIM PřF UJEP na rok 2016. 

hlasování: 10-0-0 
(schváleno) 

 
Doprovodné usnesení: AS PřF UJEP doporučuje vedení fakulty vypsat jednotlivá 
výběrová řízení nejpozději do 6ti měsíců po schválení rozpočtu FRIM PřF UJEP, počínaje 
prvním dnem následujícího měsíce. V případě, že výběrové řízení nebude v uvedené lhůtě 
zahájeno, doporučuje AS PřF UJEP vrátit nečerpané prostředky do FRIM.  

hlasování: 10-0-0 
(schváleno) 

 
4. Schválení dokumentu Výroční zpráva o hospodaření 2015. 

Tajemník PřF Ing. Lauterbach představil členům AS PřF UJEP Výroční zprávu o 
hospodaření 2015. Následně odpověděl na dotazy některých členů AS a slíbil opravu 
některých drobných technických nepřesností.  
 
Usnesení: AS PřF UJEP dle § 27, odst. 1, písm. d) zákona o VŠ schvaluje Výroční zprávu 
o hospodaření PřF UJEP za rok 2015 (s tím, že navržené změny budou do Výroční zprávy 
o hospodaření zapracovány). 

hlasování: 10-0-0 
(schváleno) 

 
5. Schválení dokumentu Výroční zpráva o činnosti 2015. 

Proděkan pro studium dr. Švec představil členům AS PřF UJEP Výroční zprávu o činnosti 
2015. Následně odpověděl na dotazy některých členů AS a slíbil opravu některých 
drobných faktických nepřesností. V diskuzi dále padl dotaz na jednotné webové stránky 
univerzity, jejích součástí a pracovišť – proděkanka prof. Čapková slíbila zjistit více 
informací.  
 
Usnesení: AS PřF UJEP dle § 27, odst. 1, písm. d) zákona o VŠ schvaluje Výroční zprávu 
o činnosti PřF UJEP za rok 2015 (s tím, že navržené změny budou do Výroční zprávy o 
činnosti zapracovány). 

hlasování: 10-0-0 
(schváleno) 

 
6. Schválení dokumentu Dlouhodobý záměr PřF 2016-2020. 

Proděkanka pro vědu a zahraniční vztahy prof. Čapková představila členům AS PřF UJEP 
Dlouhodobý záměr PřF UJEP na roky 2016-2020. Následně zdůraznila potřebu vyšší 
propagace fakulty ve vztahu k potenciálním uchazečům.  
 
Usnesení: AS PřF UJEP dle § 27, odst. 1, písm. h) zákona o VŠ schvaluje Dlouhodobý 
záměr PřF UJEP na roky 2016-2020. 

hlasování: 10-0-0 
(schváleno) 
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7. Schválení dokumentu Aktualizace dlouhodobého záměru na rok 2016.  

Proděkanka pro vědu a zahraniční vztahy prof. Čapková představila členům AS PřF UJEP 
Aktualizaci dlouhodobého záměru na rok 2016. Následně sdělila připomínku z  Vědecké 
rady PřF UJEP týkající se každoročních Aktualizací dlouhodobého záměru, která je ovšem 
celouniverzitní zvyklostí. Během diskuze byly sděleny drobné technické připomínky, které 
budou zapracovány.  
Dále se během diskuze řešil samotný název dokumentu a dospělo se k  závěru, že by se 
mohl jmenovat jinak (zpřesnění, rozpracování jednotlivých bodů s  dílčími úkoly apod.). 
Dokument by též mohl být méně deklaratorní na úkor přesných znění úkolů.  
Závěrem diskuze se řešila otázka, kde by mohlo být hodnocení úkolů Aktualizace 
dlouhodobého záměru a dospělo se k závěru, že to bude vhodné v rámci informace vedení 
fakulty při projednávání další Aktualizace dlouhodobého záměru.  
 
Usnesení: AS PřF UJEP dle § 27, odst. 1, písm. h) zákona o VŠ schvaluje Aktualizaci 
dlouhodobého záměru PřF UJEP na rok 2016 (s tím, že navržené změny budou do 
Aktualizace dlouhodobého záměru zapracovány).  

hlasování: 10-0-0 
(schváleno) 

 
8. Informace vedení fakulty o čerpání rozpočtu v roce 2016. 

Tajemník PřF Ing. Lauterbach informoval členy AS PřF UJEP o průběžném čerpání 
rozpočtu PřF UJEP a odpověděl na dotazy některých členů.  
 
Závěr: AS PřF UJEP bere na vědomí informace o čerpání rozpočtu PřF UJEP k  31. 5. 
2016. 
 

9. Informace o průběhu doplňovacích voleb do AS UJEP za PřF. 
Dr. Matoušek jakožto předseda dílčí volební komise informoval o vyhlášení doplňovacích 
voleb.  
Do těchto voleb se nikdo nepřihlásil, takže volby nemohly proběhnout, o čemž byla 
vyrozuměna i předsedkyně hlavní volební komise. Všechny lhůty v  pořádku proběhly, leč 
nebylo možné nikoho zvolit.  
Po diskuzi se členové AS shodli, že požádají AS UJEP o možnost volby již nevyhlašovat, 
neboť jsou již ve lhůtě 9 měsíců před koncem mandátu AS UJEP.  
 

Usnesení: AS PřF UJEP žádá AS UJEP o využití možnosti v čl. 4, odst. 2 VJŘ AS UJEP 
nevyhlašovat doplňovací volby na pozici člena AKAS UJEP za PřF UJEP ve stávajícím 
funkčním období a to z důvodu uvolnění místa v posledních devíti měsících funkčního 
období AS UJEP. 

hlasování: 10-0-0 
(schváleno) 

 

10. Různé: 
a) Tajemník PřF Ing. Lauterbach informoval o průběhu výstavby nové budovy fakulty 

CPTO. 
 

Další řádné zasedání AS PřF UJEP se koná 12. října 2016 od 13:00.  
 
Ukončení: 15:15 
Formát hlasování: A-N-Z 
Zapsal: Martin Roub  

RNDr. Jan Krejčí, Ph.D. 


